



## Tobi Morare - Whiplash

Artist: Tobi Morare  
Title: Whiplash  
Format: Digital Album  
Label: Separated Beats  
Catalog#:SBKWDIGI022  
Label Code: 24806  
Total Playtime: 14:20 min.  
Releasedate:06.07.2024  
ISRC Code: DE-HE1-24-00005-10  
UPC/EAN: 3617389644083  
Mixed and Mastered: Bert Olke @ GL Audio Berlin  
Style: HipHop, Downbeats, Breakbeat, Oldschool Hip Hop

Tobi Morare - Whiplash EP

Hip Hop | Downbeats | Breakbeat

- 01 Whiplash
- 02 True Kings
- 03 Selecta
- 04 Booty
- 05 Lagoon
- 06 Riptide

The Bass is bouncing and the beats are rollin again...

After one year Tobi Morare comes back with his new 6 track EP Whiplash. You will hear his big musical influences from the 90ies straight again. He mixes breakbeats, funky cuts and oldschool samples to a hot sauce which will go through the ceiling! Bouncy basses and nice synthsounds pushes the sound up. But it doesnt sound brachial or overload!

Its a pure listening pleasure when you like this kind of classic oldschool sound. The opener "Whiplash" and the third track "Selecta" stand out and immediatly make you want to dance.

Tobi Moraes EP Whiplash will be released on Separated Beats.

### **Deutsch:**

Der Bass wummert und die Beats rollen wieder...

Tobi Morare meldet sich nach gut einem Jahr mit seiner neuen 6 Track EP Whiplash zurück. Den starken groovenden Einflüssen der neunziger Jahre bleibt er auch hier treu. Breakbeats, Funk Schnipsel und Oldschool Samples vermischt zu einer heißen sauce die durch die Decke geht. Druckvolle Bässe und treibende Synthsounds polieren den Sound dazu noch auf ohne brachial oder überladen zu klingen.

Es ist hier wie auch schon bei seiner letzten EP Urban Heat alles bis ins kleinste Detail durcharrangiert und man entdeckt beim mehrmaligen hören immer wieder ein paar neue versteckte Sounds die einen aufhorchen lassen. Ein pures Hörvergnügen für diejenigen, die auf klassischen Oldschool Sound stehen. Der opener "Whiplash" und der dritte Track "Selecta" stechen heraus und regen einen direkt zum tanzen an.

Released wird die EP wie gewohnt über Separated Beats.

More infos: [www.separatedbeats.de](http://www.separatedbeats.de)